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 Protokół nr 35/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 października 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup piaskarki. 

2. Zapoznanie się ze zbiorczym zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu 

oraz planowanych zadań na 2016r. /wersja II/. 

3. Zapoznanie się z pismem pana Zbigniewa Babalskiego – Posła na Sejm RP w sprawie 

sytuacji Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Mieszkańców i Miłośników Szafarni w sprawie remontu nawierzchni odcinka Tereszewo 

– Szafarnia oraz położenia chodnika w Szafarni. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że przebudowa drogi planowana jest na odcinku od 

miejscowości Małe Bałówki – Tereszewo na długości 2 700 m. Ponadto planowany jest do 

wybudowania w ciągu drogi 1317N chodnik wraz z przejściem dla pieszych o długości  ok. 

50 m w miejscowości Tereszewo, w obrębie skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1248N gr. 

woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie). Również w ramach tej inwestycji planowany jest 

do przebudowy odcinek drogi 1317N od miejscowości Tereszewo do Szafarni o długości           

ok. 1 610 m wraz z chodnikiem w miejscowości Szafarnia na długości ok. 590mb. Dodał, że 

obecnie trwają prace związane z przygotowaniem wniosku do Programu Rozwoju Obszaru 

Wiejskich na lata  2014-2020. Projekt realizowany będzie w 2017r. po wcześniejszym 

uzyskaniu dofinansowania z wymienionego programu oraz przy wsparciu finansowym Gminy 

Kurzętnik 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                   

B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze 

Bagno – Krzemieniewo (od km 0+000 do km 4+350)”.  

 

Pan Kłosowski poinformował, że koszt dofinansowania powiatu w realizacji inwestycji 

drogowych przedstawia się następująco: 
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- droga Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo – ok. 296 000 zł         

/z gminy Kurzętnik dofinansowanie w takiej samej wysokości, realizację inwestycji 

przewiduje się na rok 2016/ 

- droga Marzęcice – gr. woj. (Pokrzydowo) na odcinku Małe Bałówki – Szafarnia –              

ok. 379 250 zł /z gminy Kurzętnik dofinansowanie w takiej samej wysokości, realizację 

inwestycji przewiduje się na rok 2017/ 

- droga Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór na odcinku Lekarty – Nowy Dwór – ok. 205 000 zł         

/z gminy Nowe Miasto Lub. dofinansowanie w wysokości 400 000 zł, realizację inwestycji 

przewiduje się na rok 2018/ 

Łączne dofinansowanie na 4 km w/w dróg wynosi ok. 3 mln. zł z PROW-u. 

Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą deklaracji Wójta gminy Nowe Miasto Lubawskie 

w sprawie dofinansowania wykonania chodnika przy ul. Nowomiejskiej w Jamielniku. 

Pan Kłosowski stwierdził, że punktowane są odcinki, które są kontynuacją wcześniejszych 

inwestycji drogowych. Dodał, że w powyższej kwestii należałoby porozmawiać z Wójtem 

gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta poprosił, żeby umówić na 13 października spotkanie z Wójtem gminy Nowe 

Miasto Lubawskie. Stwierdził, że trzeba być przygotowanym z dokumentami do złożenia 

wniosków do PROW-u. 

Pani Skarbnik dodała, że należy zmobilizować gminy do podpisywania porozumień 

partnerskich w sprawie realizacji inwestycji drogowych. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N Marzęcice – gr. woj. (Pokrzydowo) na 

odcinku Małe Bałówki – Szafarnia (od km 4+305 do km 9+755)”. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór na odcinku 

Lekarty – Nowy Dwór”. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 

pana Ryszarda Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

piaskarki. 

 

Pan Kłosowski poprosił o wyrażenie zgody na zakup piaskarki do zimowego utrzymania 

dróg. Dodał, że piaskarki, które posiada ZDP wyprodukowane były w latach   1976 – 1980. W 

chwili obecnej jedna z nich nie nadaje się do użytku. Poinformował, że koszt nowej piaskarki 

wynosi 50 430 zł. Nadmienił, że jednostka posiada zaoszczędzone środki na ten cel. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                  

B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

/pan Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że odbyły się konsultacje społeczne, w spotkaniu uczestniczyło 

17 organizacji pozarządowych. Dodała, że nie zostały zgłoszone uwagi do projektu programu. 

Nadmieniła, że w związku z wejściem ustawy o bezpłatnej pomocy prawnej dodano do 

programu zadanie dotyczące nieodpłatnej pomocy prawnej.  

Pani Sekretarz poinformowała, że w chwili obecnej trwają prace związane z ogłoszeniem 

konkursu na obsługę nieodpłatnej pomocy prawnej. Dodała, że do 15 grudnia musi być 

ogłoszony konkurs na realizację powyższego zadania.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie 

realizacji zadań oświatowych powiatu nowomiejskiego w roku szkolnym 2014-2015. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska szczegółowo przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 5. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, pani Wicestarosta przejęła prowadzenie 

posiedzenia Zarządu/ 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania zespołu ds. opracowania „Powiatowego programu działań na rzecz 

osób niepełnosprawnych na lata 2016-2021 w Powiecie Nowomiejskim. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że pani Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie wystąpiła z prośbą o powołanie zespołu ds. opracowania powyższego programu. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Koordynator Zespołu: Urszula Łydzińska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim 

2. Członkowie Zespołu: 
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1) Karina Leliwa – Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 

Lubawskim, 

2) Bożena Maciejewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim, 

3) Ewa Murawska-Czarnecka  - pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Mieście Lubawskim, 

4) Krzysztof Piechocki – Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Nowym Mieście Lubawskim, 

5) Anna Przyborowska - pracownik Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie posiedzenia Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                       

B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z projektem preliminarza 

kosztów Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim na 2015 r. 

 

Preliminarz kosztów stanowi załącznik nr 6. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015 r. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2015. 

Ponadto szczegółowo omówiła zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do 

realizacji w 2015r., stanowiące załącznik nr 5 do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian do budżetu na rok 2015. Pani Skarbnik poprosiła, żeby pani Banaszewska – naczelnik 

Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych przygotowała zmiany warunków 

umowy pomieszczeń szpitalnych.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Kurzętnik w sprawie rozliczenia dotacji celowej na zadanie pn. „Przebudowa drogi 

gminnej Wielkie Bałówki - Marzęcice oraz Wawrowice – Wielka Osówka etap II”.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło rozliczenie dotacji celowej na w/w zadanie, które 

stanowi załącznik nr 7. 

 

 



 

 

5 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym 

zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na 

2016r.  

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zbiorcze zestawienie /wersja II/, stanowiące załącznik   

nr 8. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem 

pana Zbigniewa Babalskiego – Posła na Sejm RP w sprawie sytuacji Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał pismo pana Z. Babskiego, stanowiące załącznik nr 9. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS im. C. K. Norwida w sprawie wynajmu 

pokoi w internacie wraz z opinią prawną stanowi załącznik nr 10. 

 

Pan Starosta przypomniał, że sprawa była już omawiana na poprzednim posiedzeniu Zarządu. 

Zgodnie z opinią radcy prawnego pana Macieja Sikorskiego nie ma możliwości 

wynajmowania pokoi w internacie osobom, które nie są uczniami szkoły. Na podstawie 

obowiązujących przepisów internat jest przeznaczony dla uczniów uczących się poza 

miejscem zamieszkania.   

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


